

路城華人基督教會

Louisville Chinese Christian Church



2021 我爱我家，同心建造。

I love my family, buildup with one heart.

【主日早上九點四十五分】

Bilingual Sunday Worship | 9:45am

主日崇拜網上參加方式 Join Zoom Meeting

ID: 7750453072 Passcode: lccc

从教会网站 <https://www.louisvilleccc.org>

点击滚动的红色链接或 YouTube

【教會二大目標 Two goals for LCCC】

1. 加强小组的发展，质与量的提升。

Strengthen cell group development, increase quality and quantity.

2. 继续扩大儿童事工的增长。

Continue to expand the growth of children's ministry.



6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291

(502) 231-6113

Website: www.LouisvilleCCC.org

E-mail: LCCC6120@gmail.com

February 07, 2021

主日崇拜程序

二月七日 | 九點四十五分

报告-----司会
序乐-----静默
宣召-----会众

304 基督里新生

赞美诗歌-----领诗 / 会众

荣耀的呼召

认罪祷告-----司会

读经-----司会

罗马书 1:18, 12:2

儿童祝福-----Troy Bullock

信息-----房正豪牧師

认识不同的意识形态!

回应诗歌-----领诗 / 会众

活出生命的色彩

恭守主餐-----房正豪牧師

奉献、祷告-----司会

祝祷-----房正豪牧師

诗歌-----领诗 / 会众

564 祝福頌

殿乐-----默祷感恩

司會 Phillip Howard	領唱 邱清忠弟兄	音響 邢嵘弟兄
翻譯 李姍姊妹	伴奏	影視 姜英達弟兄

ORDER OF WORSHIP

February 7 | 9:45am

Announcements-----W.L.

Prelude -----Meditation

Call to Worship -----W.L.

304 New Life in Christ

Hymns of Praise-----H. L. Cong.

Glorious Calling

Confession Prayer -----W.L.

Scripture Reading -----W.L.

Romans 1:18, 12:2

Blessing of Children -----Troy Bullock

Sermon -----Pastor Steven Fang

Different kinds of Ideology!

Hymn-----H. L. Cong.

Revelation Song

Communion -----Rev. Steven Fang

Offertory and Prayer -----W.L.

Benediction-----Pastor Steven Fang

Hymn-----H. L./Cong.

564 Benediction

Postlude-----Silent Meditation

Worship leader Phillip Howard	Hymn Leader Jack Chiu	Sound Rong Xing
Interpreter Sharon Li	Accompaniment	PPT & Video Forest Jiang

【事工报告】

1. 【儿童活动】儿童週末歡樂營，三月六日 11am ~12pm 每星期六早上開始，連續 5 周的计划，适用于 6~12 岁的儿童。
2. 【青年團契】青年團契活動時間表
2/14/2021 (星期天) 青年崇拜，下午 2pm
2/20/2021 (星期六) 青年小组，晚上 7:30pm
3. 【禱告會】禱告会在每星期三晚上 7 点 30 分在 ZoomMeeting 举行，前 30 分钟分享一首歌以及一些经文和见证，然后我们分成不同的聊天小组祈祷。每次出席人数平均为 20 人，神爱你并期待与您有更亲密这一切唯有在祷告时才会发生。。
4. 【庆祝中国年】我们盼望所有兄弟姐妹参加 2021 年 2 月 12 日星期五晚上 7pm 举行的 KYCAA ZoomMeeting。这是一次华人社区的庆祝活动，盼望大家能参加并表示我们的支持。我们的教会将有些短片介绍，我们教会中的孩子魔术表演。相信将有一个快乐的夜晚不能。
5. 【代购小组和疫苗接种】我们要感谢参加「代购小组」的成员，他们为协助许多长者所做出的辛劳。该计划已经持续了一年多，超过原来预订计划。当本州完成了 1b 疫苗接种后教会会逐步结束代购小组。教会并鼓励所兄弟姐妹要接受 COVID-19 计划。

每周背诵经文 | Weekly Verse
罗马书 Romans 12:2

不要效法这个世界，只要心意更新而变化，叫你们察验何为神的善良、纯全、可喜悦的旨意。

Do not be conformed to this world, but continuously be transformed by the renewing of your minds so that you may be able to determine what God's will is—what is proper, pleasing, and perfect.

【Announcements】

1. 【Children's Program】A new Children's Saturday Morning Program will begin on March 6, from 11:00 to 12:00 pm. This is a 5 weeks program for ages from 6 to 12.
2. 【Youth's Program】Youth Group Schedule
2/14/21: Youth Worship, 2PM
2/20/21:(Saturday): Youth Cell Group, 7:30 PM
3. 【Wednesday Night Pray Meeting】Prayer meeting will be Wednesday Night at 7:30pm. We gather on Zoom for the first 30 minutes to share a song and some scripture and testimonies and then we divide up into different chat rooms to pray. Attendance has been on the average of 20 people, and we would like to ask you to help us to increase prayer power.
4. 【Celebration】Spring Festival, (Chinese New Year) is around the corner, we are asking all our church members to join the KYCAA Zoom meeting on 12 February 2021 at 7PM. This is a Chinese Community Celebration and we hope all of you will join in and show our support. Our Church will have some presentations, for example one of our children from our church will do a magic show. Please join us for an exciting evening.
5. 【Grocery & COVID vaccination】We want to thank the Grocery team for the great work they have done to help some of our seniors. The program has lasted for over a year, much longer than planned. Once the Kentucky 1b Vaccination Group has completed vaccinations, the Church plans to phase the program out. So we strongly urge all church members to please get their vaccinations when it is their turn.

【上周出席人数 Last Week Attendance】

主日崇拜	Sunday Worship	29
祷告会(周三)	Prayer Meeting (Wed.)	19
细胞小组团契	Cell Group Fellowship	0
青少年团契	Youth Fellowship	0

【2021 奉献报告 Offering Report】

年度预算	Annual Budget	\$216,738.00
1 月预算	January Budget	\$18,061.50
1 月累积奉献	January Total	\$8,173.00
全年累积奉献	Total Offering	\$8,173.00

【下主日事奉人员】

2/14/2021 Next Week Service Personnel

講員 Speaker	房正豪牧師 Pastor Steven Fang
領會 Worship Leader	蔡军弟兄 Jun Cai
領唱 Hymn Leader	Oren Johnson
伴奏 Accompaniment	Oren Johnson
翻譯 Interpreter	曲姍姍姊妹 Melody Qu

【音響 Sound】

Jesse Morris

【影視 PPT & Video】

宇昆渤弟兄 Kunbo Yu

我们爱，因为神先爱我们

路城华人基督教会奉献两种方法

1. 邮寄支票或汇票。支票邮寄至：LCCC ATTN: Jack Chiu
6120 Lovers Lane Louisville, KY 40291

2. 对于拥有“网上银行”的用户：

请以您的名字作为帐号。像上面列出的我们的教堂地址一样，设置您的付款日期和付款金额，就像您正常的在线账单支付一样。

愿上帝保守大家！我们很高兴我们的教会继续受到祝福。

如果您有需要，请直接致电我们

Phillip 334 669 1868 或 Michael 812 207 4321